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SVET STARŠEV                                                                                                         

ŠTEVILKA: 013-1/2021-4 

 

     ZAPISNIK 

3. redna seja Sveta staršev je bila 30. 5. 2022 ob 16.00 v jedilnici šole. 

 

PRISOTNI: Robi Ros, Darinka Peršak, Nataša Žmavc, Janez Vidovič, Mateja Zorin, Dušan 

Kodrič, Martina Horvat, Eva Jazbec, Marjetka Prevolšek, Ines Flegerič, Smiljan Gajser 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Silvija Bukovec,  Simona Krčar 

 

DRUGI PRISOTNI: ravnateljica dr. Silvestra Klemenčič, Ema Vogrinc zapisnikarica 

 

Predsednik Sveta staršev je pozdravil vse prisotne in se zahvalil za prisotnost. Nato je 

predstavila naslednji  

 

DNEVNI RED 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta staršev 

2. Soglasje k predlogu delovnih zvezkov in nadstandardnih dejavnosti za š. l. 2022/2023 

3. Pobude, vprašanja, razno 

 

Dnevni red je dal v razpravo. Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen, vsi ZA. 

 

Ad 1. 

 

Predsednik Sveta staršev je nadaljeval z dnevnim redom in dal v razpravo zapisnik. Pripomb ni 

bilo. Zapisnik je bil soglasno potrjen v predlagani obliki, vsi ZA.   

 

Ad 2. 

 

Pri tej točki je predsednik zaprosil ravnateljico za predstavitev. Ravnateljica se je zahvalila za 

besedo, pozdravila prisotne in povedala, da so delovni zvezki ostali enaki, nato je predstavila 

za koliko so se spremenile cene od lani do letos. Pri predstavitvi nadstandarda je med drugim 

dejala, da pri trajnostni dediščini še ni določen dogodek, ki ga bodo učenci obiskali. Predsednik 

Sveta staršev se je zahvalil za predstavitev in vprašal ali bodo učenci imeli plavalni tečaj, ki ga 

v tem šolskem letu niso imeli. Ravnateljica je odgovorila, da ga ne bodo imeli naknadno. 

Vprašal je tudi, če so učenci v šoli v naravi ali potem ni izleta ali je to zaradi cene. Ravnateljica 

je odgovorila, da zaradi cene. 



 

Nato je bil sprejet naslednji 

Sklep 1 

Svet staršev OŠ Žetale potrjuje izbor delovnih zvezkov za š. l. 2022/2023 v predlagani obliki. 

Tak sklep je bil soglasno potrjen, vsi ZA. 

In  

Sklep 2 

Svet staršev OŠ Žetale potrjuje izbor nadstandardnih dejavnosti za š. l. 2022/2023 v 

predlagani obliki.               

Tak sklep je bil soglasno potrjen, vsi ZA.                                          

Ad 3. 

Pod točko razno je ravnateljica povedala novico, da je učenec Jan Furman postal področni prvak 

v teku na 1000 metrov, kar je za šolo zelo velik uspeh. Povedala je, da je bil tabor predšolskih 

otrok dobro izpeljan in da so bili pozitivni odzivi staršev, tako, da se bomo potrudili, da bo še 

organiziran tudi za naprej. Povedala je, da imamo zaradi upokojitve svetovalne delavke Irene 

Vodušek novo zaposleno Katarino Kirbiš, ki je pri nas 4 x na teden. V sklopu občinskega 

praznika bo izveden dan šole in vrtca. Beseda je tekla o NPZ, katere rezultate še čakamo. Med 

drugim je dejala, da bo zaradi izvedenega tabora in letne šole v naravi ekskurzija za učence od 

1.-4. razreda. Povedala je, da učenci pri natečajih in mednarodnih natečajih dosegajo zelo lepe 

rezultate. Beseda je tekla o predlaganih digitalnih bonih za učence od 7., 8. in 9. razreda. 

Razpravljali sta ravnateljica in ga. Žmavc. Ravnateljica je povedala, da bo v bodočem 1. razredu 

kot pomoč učiteljici zaposlena za polovični čas vzgojiteljica Alenka Kopše, saj bo imela enota 

vrtca samo 2,5 oddelka. Ga. Jazbec je vprašala ali se zmanjšuje št. zaposlenih. Ravnateljica je 

odgovorila, da ja. Ga. Jazbec je dodala, da se cena vrtca dviguje. Ravnateljica je pojasnila, da 

je cena enaka, razlika je pri ceni za kombiniran oddelek, katerega lani ni bilo. Ga. Prevolšek je 

dodala, da se bo v teku leta odprl še kak oddelek, če bo potreba. Ravnateljica je povedala, da 

Občina Žetale sofinancira ločen pouk. Predsednik Sveta staršev je dejal, da gre okrog 

400.000,00 € iz občine plus prevoz. Ravnateljica je povedala, da bomo zaradi drastičnih 

podražitev vsega, za novo š. l. preračunali cene prehrane, katere potrdi Svet zavoda. Nato je 

beseda tekla o kombinaciji oddelkov in obšolskih dejavnostih. Ravnateljica je go. Jazbec 

vprašala, za katere razrede je primerna logika in ali je pripravljena to priti predstavit učencem 

2. in 3. triade. Predsednik se je zahvalil ravnateljici za informacije.  Nato je ga. Zorin povedala, 

da je dobila vprašanje staršev ali bodo ankete kje objavljene ali bodo predstavljene samo na 

svetu staršev in kako je s potrdilom o vpisu za 1. razred. Ravnateljica je povedal, da bodo 

potrdilo dobili starši 3. mesece pred vstopom v šolo, anketa bo predstavljena na roditeljskem 

sestanku. G. Gajser je vprašal koliko urni tečaj je tečaj plavanja in ali je lahko zdaj kaj drugače, 

ker so nekateri otroci 2 leti imeli izpad tečaja v vrtcu in v 1. razredu. Ravnateljica je odgovorila, 

da je 2 urni tečaj , vendar ni spremembe zaradi izpada. Predsednik je dejal, da starejši kot so 

otroci, težje splavajo. Z njim se je strinjala ravnateljica. Ga. Flegerič je povedala, da je odpadlo 

tudi računalništvo za vrtec. Nato je beseda tekla glede šolskih torb. Razpravljali so ga. Horvat, 

ga. Prevolšek in ravnateljica. Predsednik je povedal, da je na koncu leta kar tempo za 

pridobivanje ocen in ali se da to kaj spremeniti. Ravnateljica je odgovorila, da se dela po shemi 

za ocenjevanje. Ga. Žmavc je povedala, da je učenec imel v 2 dneh 2 ustna preverjanja znanja, 



 

test in govorni nastop in ali obstaja za to kakšen pravilnik. Ravnateljica je odgovorila, da obstaja 

pravilnik in se lahko preveri. Povedala je, da so učenci napovedano vprašani. G. Kodrič je 

povedal, da je slišal, da učenci ne smejo nič piti zraven kosila in zakaj je tako. Vprašal je ali si 

lahko prinesejo v jedilnico svojo pijačo. Ravnateljica ni o tem slišala, je pa povedala, da se bo 

o tem pogovorila z učitelji na pedagoški konferenci. Ga. Horvat je postavila vprašanje, ali si 

lahko otrok prinese v šolo kakšno jabolko ali žemljico oz. nekaj malega takrat, ko so dalj časa 

v šoli ali ko res ničesar ne uživa, kar je na jedilniku. Ravnateljica je odgovorila, lahko si prinese, 

vendar mora to hrano pojesti v jedilnici. Razpravljala sta še predsednik sveta staršev in ga. 

Prevolšek. Ga. Žmavc je vprašala kakšen je občutek drugih staršev glede prehrane ali zdaj 

dobijo učenci dovolj. Ona ima pozitivne odgovore staršev, da je zdaj dovolj. Ravnateljica je 

povedala, da je od 18. 5. 2022 dalje spet za učence repete. Ga. Zorin je vprašala, če starši plačajo 

kosilo, zakaj jih učitelji nadzirajo in dokler otrok ne poje ne sme od mize. Zato otroci ne upajo 

vzeti vsega, ker vedo da ne bodo mogli pojesti. Predsednik sveta staršev je povedal, da je bilo 

rečeno, nisi pojedel pojdi nazaj. Ravnateljica je odgovorila, da je to bilo pred leti, zdaj ni več 

tako.  

Predsednik Sveta staršev se je vsem zahvalil za sodelovanje. 

Seja je bila zaključena ob 17.10. 

 

Zapisala:        Predsednik Sveta staršev: 

Ema Vogrinc        Robi Ros  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 


